
MR De Bouwsteen
maandag 27 november 2023
aanwezig: Bas Bramer, Femmy Meenhorst, Nienke Havelaar, Annemarie Oskam, Ed
Meerburg, Annemarie Otte, Willy Koster (notulen)
afwezig m.k.: Brenda Vliege

1. opening Bas opent de vergadering.

2. notulen 04092023 04092023

3. ingekomen stukken cursussen voor MR-leden
tijdschrift: Info-MR (met een interessant stuk over MR en
goedkeuren van de begroting)

4. mededelingen directie ● Vacature 4/5 Hier komt een onderwijsassistent die
ook de opleiding leerkrachtondersteuner gaat doen
en daarna ambities voor de PABO heeft. Zij komt
onder supervisie van Marjo te werken.

● vacature 1/2 Deze is nog niet ingevuld, wel zijn er
mensen (onderwijsassistenten met PABO-ambities)
die op gesprek komen.

● De gymvacature is opgelost.

We bespreken met elkaar hoe de begeleiding van deze
mensen eruit komt te zien. In 2 andere groepen gaan
LIO-stagiaires aan de slag waardoor er ruimte bij
betreffende leerkrachten komt voor begeleiding. Is er
overwogen om bestaande duo’s uit elkaar te halen om in
elke kleutergroep een bevoegde leerkracht te hebben? Dit
is zeker besproken maar om allerlei redenen op dit
moment niet haalbaar.
Ouders van betreffende groep krijgen een uitgebreide brief;
in de nieuwsbrief komt een algemeen bericht over deze
situatie. De MR zal ook een stukje in deze nieuwsbrief
schrijven en dit punt benoemen.

Even een praktische tip: Als de MR moet aansluiten bij een
sollicitatiegesprek is het handig om het qua tijd even af te
stemmen.

● Als het goed is, wordt er begonnen met het nieuwe
hoge hek op 11 dec.

● De schoonmaak is vanaf maart niet goed geregeld,
dan gaat het om de schoonmaak aan de

https://docs.google.com/document/d/1fONUl3RAOqAuVwCAM9QB2He4hav4Vitte23bl37jfkQ/edit


kleuterkant. Het contract van dit bedrijf is t/m eind
2024 en we kunnen er niet eerder vanaf. Op dit
moment komen er 2 mensen schoonmaken die
meer doen dan op het lijstje staat. Het is weer
schoon en ruikt fris.

● Naomi is weer aan het opbouwen en hoopt met de
Kerst weer volledig te werken; het gaat goed met
haar.

● Annemarie S. komt af en toe weer langs tijdens de
schooldagen.

5. voorlopige begroting
schooljaar 2024/2025

Opvallend: Personeelslasten (lonen en salarissen) worden
minder. Dit komt omdat we moeten gaan inkrimpen; we
hebben nu nog te maken met overformatie.
PABO-studenten (alle jaren) en onderwijsassistenten (
vanaf het 3e jaar) krijgen een stagevergoeding, deze
vergoeding is opgenomen in de begroting. Het is niet fijn
dat deze vergoeding uit onze eigen formatie moet komen.
We praten over de post onderhoud met reserveringen voor
de langere termijn.

6. TSO onderzoek naar
stichting vrienden van…..

Jacqueline heeft informatie ingewonnen over een ‘Stichting
vrienden van…..’ Er komt veel bij kijken en het brengt
kosten met zich mee.

De oorsprong ligt in het feit dat we zouden onderzoeken of
we de TSO anders kunnen bekostigen dan dat we nu
doen.

Vinden wij het als MR nog nodig, om de huidige manier van
vrijwillige bijdrage vragen te veranderen? Wij vinden van
niet.
De school moet de kosten van de TSO opnemen in de
begroting.

Idee om eens in een kleine groep na te denken over wat
we kunnen met de vrijwillige ouderbijdrage.

7. jaarplan MR
(doorgeschoven van vorige
vergadering)

Bas maakt het komende week af en stuurt het via de mail
naar ons toe.

8. foto hele MR

9. rondvraag We hebben het nog even over de ‘natte’ zwemles.

Volgende vergadering is 29 januari

Afsprakenlijst
onderwerp actie door status klaar

1. stukje nieuwsbrief van de
vergadering (15 december)

Bas



2. foto MR allen volgende
vergadering

27/11

3. aanpassen jaarplan MR Bas via de mail sturen


